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Faktahøring om vandplanerne 

Videncentret var repræsenteret, da Folketinget i denne uge afholdt høring om vandplanerne. Høringen havde til 
formål at give politikerne mere detaljeret viden om planerne og var samtidig startskuddet til en fornyet debat om indsatsen på vandmiljøområdet. 

Under høringen gav en række eksperter fra forskellige organisationer og universiteter deres faglige vurdering af vandplanerne, der skal sikre
implementeringen af EU's vandrammedirektiv. 

Fra Videncentret deltog chefkonsulent Leif Knudsen med et indlæg om vandplanernes baseline. Med udgangspunkt i en analyse af den hidtidige 
reduktion af kvælstof argumenterede chefkonsulenten for, at landbruget allerede med den nuværende indsats er tættere på målene, end det er 
forudsat i statens baseline. Det betyder, at nødvendigheden af de generelle virkemidler som fx ekstra efterafgrøder og randzoner kan diskuteres.

Se tv fra høringen
Hele den syv timer lange høring blev optaget af Folketingets egen tv-kanal.

Video Link[Høring]

Se PowerPoints fra høringen
Se indlægsholdernes PowerPoints

Deltag i debatten om vandplanerne
Faktahøringen var samtidig startskuddet til en fornyet debat om vandplanerne. På Folketingets hjemmeside er der derfor oprettet et debatforum, 
hvor man med udgangspunkt i de forskellige eksperters indlæg kan komme med indspil og synspunkter. Debatindlæggene vil indgå i den videre
politiske proces om vandplanerne. 

Deltag i debatten.

Bag høringen stod Folketingets Miljøudvalg og Udvalget for Fødevarer. Høringen foregik den 17. september i Landstingssalen på Christiansborg.

Læs mere om vandplanerne.
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